
Během nedávné vydavatelské diskuze s Benjaminem Creme byl jeho Mistr požádán, zda by poskytl svůj pohled 

na současné světové krize. Zde předáváme Jeho komentář. 

Komentář Mistra—,  

prostřednictvím pana Benjamina Creme, 25. července 2016 

Současná situace se brzy obrátí k lepšímu. Bouře je již téměř u konce. Ztrácí na 

intenzitě, ačkoliv si to ještě dosud neuvědomujeme. 

Vřava je téměř vždy výsledkem změny z jednoho Kosmického stavu na jiný. Mnoho 

lidí je dosud zapleteno do starých způsobů. Mnoho lidí je příliš vystrašených nebo 

příliš nevědomých na to, aby zjistili, že je třeba jiných způsobů činnosti a bytí.  

Také je to otázka toho, jak bude lidstvo reagovat na nové energie. Ponejvíce je 

odezva založena na chamtivosti nebo strachu. Boháčí se stali nezávislými a velmi 

chamtivými. Obávají se, že nebudou schopni využít všeho, co se bude nabízet. Také 

se bojí, že ztratí svoje bohatství. Lidé si musí uvědomit, že svět je Jeden – Jedno 

lidstvo. Bohatí, kteří spravují zdroje způsobem založeným na chamtivosti 

a konkurenci, popírají tuto pravdu na své riziko. 
________________________________________________________________________________________________________________ 

Pan Benjamin Creme je britský esoterik a umělec, který je zároveň šéfredaktorem časopisu Share International. 

Je ve stálém telepatickém kontaktu s Mistrem moudrosti, který mu tyto články diktuje. Ačkoliv je jméno tohoto 

Mistra, který patří mezi vyšší představitele Hierarchie Mistrů moudrosti, v esoterických kruzích dobře známé, 

nebylo z různých důvodů dosud zveřejněno. 

Převzato z časopisu Share International, září 2016. Překlad Jan Vacek. 


